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Flere medlemmer mener shjff må ha medlems møter 2 eller 3 stk. Dette for å 
informere medlemmer i foreningen om hva som foregår av aktiviteter og få innspill fra 
medlemmer om aktiviteter som vi burde ha i shjff. Mange føler det i dag ikke kommer 
nok informasjon ut til medlemmer og motsatt vei. Skal vi få en mer inkluderende 
medlemsmasse som jeg mener vi bør få til vi er over 300 medlemmer i 
foreningen.  Medlemsmøte kan holdes på Fuglemyr klubbhus med styre og 
utvalgsleder til stede. Dette er nok noe alle sliter med i alle foreninger, men la oss 
prøve da.  

 
Mvh Arne Furset. Sendt inn 12.02.25. 


